

<p>CONVENIO MARCO ENTRE EL INSTITUTO SUPERIOR DE ENSEÑANZAS ARTÍSTICAS DE LA COMUNITAT VALEN- CIANA (ISEACV) Y LA UNIVERSIDAD DE ALICANTE (UA) PARA ESTABLECER UN MARCO DE COLABORACIÓN CULTURAL, EDUCATIVO E INVESTIGADOR</p>	<p>CONVENI MARC ENTRE L'INSTITUT SUPERIOR D'ENSENYANCES ARTÍSTIQUES DE LA COMUNITAT VALENCIANA (ISEACV) I LA UNIVERSITAT D'ALACANT (UA) PER A ESTABLIR UN MARC DE COL-LABORACIÓ CULTURAL, EDUCATIU I INVESTIGADOR</p>
<p>De una parte, José Antonio Rovira Jover, conseller de Educación, Universidades y Empleo, en virtud del Decreto 11/2023, de 19 de julio, del president de la Generalitat, por el que nombra a las personas titulares de las vicepresidencias y de las consellerías, que interviene en calidad de presidente del Instituto Superior de Enseñanzas Artísticas de la Comunitat Valenciana (en adelante, ISEACV) y en ejecución de las funciones que tiene atribuidas, de conformidad con lo dispuesto en el artículo 6, apartados 1 y 2.c, de la Ley 8/2007, de 2 de marzo, de la Generalitat, de Ordenación de Centros Superiores de Enseñanzas Artísticas de la Comunitat Valenciana y de la creación del Instituto Superior de Enseñanzas Artísticas de la Comunidad Valenciana, que está autorizado para la firma de este convenio por Acuerdo del Consell de fecha 12 de marzo de 2024 .</p>	<p>D'una part, José Antonio Rovira Jover, conseller d'Educació, Universitats i Ocupació, en virtut del Decret 11/2023, de 19 de juliol, del president de la Generalitat, pel qual nomena les persones titulars de les vicepresidències i de les conselleries, que intervé en qualitat de president de l'Institut Superior d'Ensenyances Artístiques de la Comunitat Valenciana (d'ara en avanç, ISEACV) i en execució de les funcions que té atribuïdes, de conformitat amb el que es disposa en l'article 6, apartats 1 i 2.c, de la Llei 8/2007, de 2 de març, de la Generalitat, d'ordenació de centres superiors d'ensenyaments artístics de la Comunitat Valenciana i de la creació de l'Institut Superior d'Ensenyances Artístiques de la Comunitat Valenciana, que està autoritzat per a la signatura d'aquest conveni per Acord del Consell de data 12 de març de 2024 .</p>
<p>Y de la otra parte, Amparo Navarro Faure, rectora de la Universidad de Alicante, nombramiento que acredita mediante el Decreto 210/2020 de 18 de diciembre, del Consell de la Generalitat, y en nombre y representación de este organismo, en virtud de las atribuciones que tiene conferidas por razón de su cargo conforme al que se dispone en el artículo 64 h) de los Estatutos de la Universidad de Alicante y situado en el Campus de San Vicente del Raspeig, apartado de correos: 99, Y-03080 Alicante (España).</p>	<p>I de l'altra part, Amparo Navarro Faure, rectora de la Universitat d'Alacant, nomenament que acredita mitjançant el Decret 210/2020 de 18 de desembre, del Consell de la Generalitat, i en nom i representació d'aquest organisme, en virtut de les atribucions que té conferides per raó del seu càrrec conforme al que es disposa en l'article 64 h) dels Estatuts de la Universitat d'Alacant i situat en el Campus de Sant Vicent del Raspeig, apartat de correus: 99, Y-03080 Alacant (Espanya).</p>
<p>Ambas partes se reconocen recíprocamente capacidad y legitimidad para subscribir el presente convenio marco, y a tal efecto</p>	<p>Les dos parts es reconeixen recíprocament capacitat i legitimitat per a subscriure el present conveni marc, i a aquest efecte</p>
<p style="text-align: center;">EXPONEN</p>	<p style="text-align: center;">EXPOSEN</p>
<p>Que la Ley 8/2007, de 2 de marzo, de la Generalitat, de ordenación de centros superiores de enseñanzas artísticas y de la creación del Instituto Superior de Enseñanzas Artísticas de la Comunitat Valenciana, especifica que el ISEACV tiene entre sus objetivos el impulso hacia un mayor reconocimiento y prestigio social de las enseñanzas artísticas superiores y de las titulaciones que con ellos pueden conseguirse y la</p>	<p>Que la Llei 8/2007, de 2 de març, de la Generalitat, d'ordenació de centres superiors d'ensenyaments artístics i de la creació de l'Institut Superior d'Ensenyances Artístiques de la Comunitat Valenciana, especifica que l'ISEACV té entre els seus objectius l'impuls cap a un major reconeixement i prestigi social dels ensenyaments artístics superiors i de les titulacions que amb estos poden aconseguir-se</p>

<p>contribución a un mayor desarrollo de la cultura en la Comunitat Valenciana.</p>	<p>i la contribució a un major desenvolupament de la cultura a la Comunitat Valenciana.</p>
<p>Que la Universidad recoge en sus Estatutos el principio de relación con el entorno que exige la apertura a las manifestaciones culturales de la sociedad y la colaboración con instituciones que faciliten su labor educativa, como también el intercambio y la difusión del conocimiento científico y cultural.</p>	<p>Que la Universitat recull en els seus Estatuts el principi de relació amb l'entorn que exigeix l'obertura a les manifestacions culturals de la societat i la col·laboració amb institucions que faciliten la seua labor educativa, com també l'intercanvi i la difusió del coneixement científic i cultural.</p>
<p>Que ambas instituciones manifiestan su interés común en participar de manera activa en la investigación, la difusión del conocimiento y el impulso de estas artes, y crean una vía estable de colaboración al respecto.</p>	<p>Que les dos institucions manifesten el seu interès comú a participar de manera activa en la investigació, la difusió del coneixement i l'impuls d'estes arts, i creen una via estable de col·laboració respecte d'això.</p>
<p>Que las dos partes están interesadas en establecer un convenio marco y lo suscriben en nombre de las respectivas entidades, de acuerdo con las siguientes</p>	<p>Que les dos parts estan interessades a establir un conveni marc i el subscriuen en nom de les respectives entitats, d'acord amb les següents</p>
<p>CLÁUSULAS</p>	<p>CLÀUSULES</p>
<p>Primera. Objeto del convenio marco El objeto de este convenio es establecer vías para la realización conjunta de actividades de divulgación, formación e investigación que redundan en beneficio de las de la Universidad de Alicante y de los centros dependientes del ISEACV de la ciudad de Alicante: Conservatorio Superior de Danza de Alicante, Conservatorio Superior de Música "Óscar Esplá" de Alicante y Escuela de Arte y Superior de Diseño de Alicante.</p>	<p>Primera. Objecte del conveni marc L'objecte d'este conveni és establir vies per a la realització conjunta d'activitats de divulgació, formació i investigació que redunden en benefici de les de la Universitat d'Alacant i dels centres dependents de l'ISEACV de la ciutat d'Alacant: Conservatori Superior de Dansa d'Alacant, Conservatori Superior de Música "Óscar Esplá" d'Alacant i Escola d'Art i Superior de Disseny d'Alacant.</p>
<p>Segunda. Modalidades de colaboración Con carácter meramente enunciativo y no limitativo se enumeran las siguientes:</p>	<p>Segona. Modalitats de col·laboració Amb caràcter merament enunciatiu i no limitatiu s'enumeren les següents:</p>
<ol style="list-style-type: none"> 1. La promoción de seminarios y cursos que tendrán que ser impartidos por profesorado especializado en la materia y que tratarán temas de interés para la Universidad de Alicante y de los centros dependientes del ISEACV de la ciudad de Alicante. 2. El fomento de la colaboración entre las dos entidades para profundizar en la formación y el desarrollo de investigaciones relacionadas con su actividad. 3. La utilización recíproca de instalaciones para actividades puntuales, previa solicitud de autorización y disponibilidad (instalaciones deportivas, Museo de la Universidad). 	<ol style="list-style-type: none"> 1. La promoció de seminaris i cursos que hauran de ser impartits per professorat especialitzat en la matèria i que tractaran temes d'interés per a la Universitat d'Alacant i dels centres dependents de l'ISEACV de la ciutat d'Alacant. 2. El foment de la col·laboració entre les dos entitats per a aprofundir en la formació i el desenvolupament d'investigacions relacionades amb la seua activitat. 3. La utilització recíproca d'instal·lacions per a activitats puntuals, prèvia sol·licitud d'autorització i disponibilitat (instal·lacions esportives, Museu de la Universitat).

<p>4. El acceso a las bases de investigación de la UA de manera presencial y desde cualquier lugar.</p> <p>5. El acceso a cursos de idiomas y de cualquier materia impartidos por la UA de interés para el alumnado, profesorado y personal de administración y servicios de los tres centros dependientes del ISEACV de la ciudad de Alicante.</p> <p>6. La reserva de espacios, instalaciones y paraninfo de la UA para la celebración de cursos, ponencias y actos en condiciones económicas especiales.</p> <p>7. El establecimiento de fórmulas de convenio entre las dos entidades para promocionar estudios de posgrado (másteres y doctorados).</p> <p>8. Cualquier otra actividad que en el ámbito de este convenio redunde en beneficio mutuo.</p> <p>Tercera. Establecimiento de la colaboración El presente convenio será desarrollado posteriormente en sus aspectos concretos y específicos mediante convenios específicos, que tendrán que contener, entre otros, los siguientes aspectos:</p> <ul style="list-style-type: none"> 1.^º Definición del objeto que se persigue. 2.^º Descripción del plan de trabajo, que incluirá las diferentes fases de este y la cronología de su desarrollo. 3.^º Medios materiales y humanos que requiera el mencionado programa, especificando, si hubiera, las aportaciones de cada entidad. 4.^º Normas para la coordinación, ejecución y seguimiento del proyecto. 5.^º Nombres de las personas, una por cada parte, que se designarán por mutuo acuerdo y se responsabilizarán de la consecución de los objetivos y del correcto desarrollo del convenio y del plan de trabajo. <p>Cuarta. Comisión de seguimiento Para facilitar la elaboración de los convenios o acuerdos específicos y su cumplimiento, se constituirá una comisión de seguimiento de carácter paritario constituida por dos representantes nombrados por las partes de mutuo acuerdo.</p> <p>El órgano mixto de seguimiento y control realizará las siguientes funciones:</p>	<p>4. L'accés a les bases d'investigació de la UA de manera presencial i des de qualsevol lloc.</p> <p>5. L'accés a cursos d'idiomes i de qualsevol matèria impartits per la UA d'interès per a l'alumnat, professorat i personal d'administració i serveis dels tres centres dependents de l'ISEACV de la ciutat d'Alacant.</p> <p>6. La reserva d'espais, instal·lacions i paranimf de la UA per a la celebració de cursos, ponències i actes en condicions econòmiques especials.</p> <p>7. L'establiment de fórmules de conveni entre les dos entitats per a promocionar estudis de postgrau (màsters i doctorats).</p> <p>8. Qualsevol altra activitat que en l'àmbit este conveni redunde en benefici mutu.</p> <p>Tercera. Establiment de la col·laboració El present conveni serà desplegat posteriorment en els seus aspectes concrets i específics mitjançant convenis específics, que hauran de contindre, entre altres, els següents aspectes:</p> <ul style="list-style-type: none"> 1r Definició de l'objecte que es persegueix. 2n Descripció del pla de treball, que inclourà les diferents fases d'este i la cronologia del seu desenvolupament. 3r Mitjans materials i humans que requerisca l'esmentat programa, especificant, si n'hi haguera, les aportacions de cada entitat. 4t Normes per a la coordinació, execució i seguiment del projecte. 5t Noms de les persones, una per cada part, que es designaran per mutu acord i es responsabilitzaran de la consecució dels objectius i del correcte desenvolupament del conveni i del pla de treball. <p>Quarta. Comissió de seguiment Per a facilitar l'elaboració dels convenis o acords específics i el seu compliment, es constituirà una comissió de seguiment de caràcter paritari constituïda per dos representants nomenats per les parts de comú acord.</p> <p>L'òrgan mixt de seguiment i control realitzarà les següents funcions:</p>
---	---

<p>1. Supervisar la ejecución del convenio, así como adoptar las decisiones y dictar las instrucciones necesarias con el fin de asegurar la correcta realización de las actividades convenidas, incluyendo con este fin la solución, en primera instancia, de las controversias de interpretación y cumplimiento que puedan plantearse respecto de los convenios suscritos.</p>	<p>1. Supervisar l'execució del conveni, així com adoptar les decisions i dictar les instruccions necessàries amb la finalitat d'assegurar la correcta realització de les activitats convingudes, incloent-hi a este efecte la solució, en primera instància, de les controvèrsies d'interpretació i compliment que puguen plantejar-se respecte dels convenis subscrits.</p>
<p>2. Informar las partes de los retrasos e incidencias que se puedan presentar durante la ejecución del convenio, así como, en su caso, proponer las correspondientes actualizaciones o modificaciones en las anualidades derivadas del retraso.</p>	<p>2. Informar les parts dels retards i incidències que es puguen presentar durant l'execució del conveni, així com, si és el cas, proposar les corresponents actualitzacions o modificacions en les anualitats derivades del retard.</p>
<p>Una copia de las actas, acuerdos o informes de la comisión de seguimiento se tiene que remitir a cada una de las partes firmantes. En el caso de la Administración autonómica la mencionada copia se remitirá al ISEACV.</p>	<p>Una còpia de les actes, acords o informes de la comissió de seguiment s'ha de remetre a cada una de les parts signants. En el cas de l'Administració autonòmica l'esmentada còpia es remetrà a l'ISEACV.</p>
<p>La comisión se reunirá, al menos, una vez en el año, y siempre que lo solicito alguna de las partes.</p>	<p>La comissió es reunirà, almenys, una vegada a l'any, i sempre que ho sol·liciti alguna de les parts.</p>
<p>Quinta. Incidencia en el gasto La aplicación y ejecución de este convenio, incluyendo con este fin todos los actos jurídicos que pudieron ser dictados en el desarrollo o ejecución de este, no podrán suponer obligaciones económicas para la ninguna de las partes y, en todo caso, tienen que ser atendidas con sus medios personales y materiales.</p>	<p>Quinta. Incidència en la despesa L'aplicació i execució d'este conveni, incloent-hi a este efecte tots els actes jurídics que van poder ser dictats en el desplegament o execució d'este, no podran suposar obligacions econòmiques per a cap de les parts i, en tot cas, han de ser ateses amb els seus mitjans personals i materials.</p>
<p>Sexta. Vigencia De acuerdo con lo establecido en los artículos 49.h) de la Ley 40/2015, de 1 de octubre, de Régimen jurídico del Sector Público, y 11.1 e) del Decreto 176/2014, de 10 de octubre, del Consell, que regula los convenios que subscriba la Generalitat y su registro, el presente convenio tendrá efectos desde la fecha de su firma y una vigencia de cuatro años. No obstante, antes de finalizar el período inicialmente previsto, las partes podrán acordar la prórroga del convenio marco por un período de hasta cuatro años adicionales o su extinción, conforme a lo dispuesto en la cláusula octava del presente convenio. La posible prórroga del convenio marco se instrumentará a través de una adenda, tramitada, en el caso del ISEACV, en la forma prevista en el artículo 12 del Decreto 176/2014.</p>	<p>Sexta. Vigència D'acord amb el que s'establix en els articles 49.h) de la Llei 40/2015, d'1 d'octubre, de règim jurídic del sector públic, i 11.1 e) del Decret 176/2014, de 10 d'octubre, del Consell, que regula els convenis que subscriga la Generalitat i el seu registre, el present conveni tindrà efectes des de la data de la seua signatura i una vigència de quatre anys. No obstant això, abans de finalitzar el període inicialment previst, les parts podran acordar la pròrroga del conveni marc per un període de fins a quatre anys addicionals o la seua extinció, conforme al que es disposa en la clàusula octava del present conveni. La possible pròrroga del conveni marc s'instrumentarà a través d'una addenda, tramitada, en el cas de l'ISEACV, en la forma prevista en l'article 12 del Decret 176/2014.</p>
<p>Séptima. Modificación Las partes podrán modificar el presente convenio en cualquier momento por acuerdo expreso de las partes</p>	<p>Sèptima. Modificació Les parts podran modificar el present conveni en qualsevol moment per acord exprés de les parts</p>

<p>firmantes, a través de la correspondiente addenda, tramitada, en el caso del ISEACV, en la forma prevista en el artículo 12 del Decreto 176/2014.</p>	<p>signants, a través de la correspondiente addenda, tramitada, en el cas de l'ISEACV, en la forma prevista en l'article 12 del Decret 176/2014.</p>
<p>Octava. Causas de resolución</p>	<p>Huitena. Causes de resolució</p>
<p>El presente convenio podrá resolverse por las siguientes causas:</p>	<p>El present conveni podrà resoldre's per les següents causes:</p>
<ul style="list-style-type: none"> - Por mutuo acuerdo exprés de las partes. - Por la expiración del plazo de duración inicial. - Por la imposibilidad sobrevenida del cumplimiento de las actividades descritas. - Por incumplimiento de las obligaciones pactadas o por haber infringido el deber de lealtad. - Por decisión unilateral de una de las partes mediante comunicación exprés por escrito a la otra parte con una antelación de dos meses a la fecha en que lo dará por concluido. - Por decisión judicial declaratoria de la nulidad de este acuerdo. - Por cualquier otra causa diferente a las anteriores prevista en este acuerdo o en la normativa vigente. 	<ul style="list-style-type: none"> - Per mutu acord exprés de les parts. - Per l'expiració del termini de duració inicial. - Per la impossibilitat sobrevinguda del compliment de les activitats descrites. - Per incompliment de les obligacions pactades o per haver infringit el deure de lleialtat. - Per decisió unilateral d'una de les parts mitjançant comunicació expressa per escrit a l'altra part amb una antelació de dos mesos a la data en què el donarà per conclòs. - Per decisió judicial declaratòria de la nulitat d'este acord. - Per qualsevol altra causa diferent de les anteriors prevista en este acord o en la normativa vigent.
<p>En el supuesto de que se proceda a la resolución anticipada del presente convenio marco, las partes se comprometen, en la medida de lo posible, a finalizar el desarrollo de las acciones ya iniciadas en el momento de la notificación de la resolución.</p>	<p>En el cas que es procedisca a la resolució anticipada del present conveni marc, les parts es comprometen, en la mesura que siga possible, a finalitzar el desenvolupament de les accions ja iniciades en el moment de la notificació de la resolució.</p>
<p>Novena. Protección de datos personales y garantía de los derechos digitales</p>	<p>Novena. Protecció de dades personals i garantia dels drets digitals</p>
<p>Las partes, que actúan en calidad de responsables del tratamiento de los datos necesarios para la firma y seguimiento del presente convenio marco, se obligan expresamente a cumplir los principios, disposiciones y medidas de seguridad previstos en el Reglamento general de protección de datos UE 2016/679 y la Ley orgánica 3/2018, de 5 de diciembre, de protección de datos personales y garantía de los derechos, en todas las actuaciones que se realicen en ejecución del presente convenio marco.</p>	<p>Les parts, que actuen en qualitat de responsables del tractament de les dades necessàries per a la signatura i seguiment del present conveni marc, s'obliguen expressament a complir els principis, disposicions i mesures de seguretat previstos en el Reglament general de protecció de dades UE 2016/679 i la Llei orgànica 3/2018, de 5 de desembre, de protecció de dades personals i garantia dels drets, en totes les actuacions que es realitzen en execució del present conveni marc.</p>
<p>Y en especial, las partes velarán por el cumplimiento de las previsiones contenidas en el Real decreto 311/2022, de 3 de mayo, por el que se regula el Esquema Nacional de Seguridad en el ámbito de la Administración Electrónica.</p>	<p>I especialment, les parts vetlaran pel compliment de les previsions contingudes en el Reial decret 311/2022, de 3 de maig, pel qual es regula l'Esquema Nacional de Seguretat en l'àmbit de l'Administració electrònica.</p>

<p>Décima. Portal de transparencia i publicación en el DOGV</p> <p>Una vez firmado el presente convenio marco, las partes firmantes procederán a publicar su texto íntegro en el Portal de Transparencia de la Generalitat GVA Oberta y en el Portal de Transparencia de la Universitat d'Alacant, de conformidad con lo dispuesto en los artículos 3 y 21 de la Ley 1/2022, de 13 de abril, de Transparencia y Buen Gobierno de la Comunidad Valenciana, y en el artículo 12 del decreto 105/2017, de 28 de julio, del Consell. Asimismo, serán objeto de publicación los correspondientes informes de necesidad y memorias sucintas sobre las actividades realizadas en el marco del convenio.</p> <p>Asimismo, de conformidad con lo previsto en el artículo 20 del Decreto 176/2014, de 10 de octubre, del Consell, que regula los convenios que subscriba la Generalitat y su registro, el presente convenio marco será objeto de publicación en el Diari Oficial de la Generalitat Valenciana.</p> <p>Undécima. Naturaleza y jurisdicción</p> <p>Este convenio queda sometido al régimen jurídico de los convenios, previsto en el capítulo VI del título preliminar de la Ley 40/2015, de 1 de octubre, tiene naturaleza administrativa y le es aplicable el Decreto 176/2014, de 10 de octubre, del Consell, que regula los convenios que subscriba la Generalitat y su registro.</p> <p>El presente convenio marco queda sujeto a la jurisdicción contencioso-administrativa en las cuestiones litigiosas que puedan suscitarse, y será competente para conocer de los litigios derivados de este el Tribunal Superior de Justicia de la Comunidad Valenciana (arte. 10.1.g de la Ley 29/1998, de 13 de julio, reguladora de la jurisdicción contencioso-administrativa).</p> <p>En estas condiciones queda formalizado el presente convenio que, aprobado por las comparecientes, firman electrónicamente.</p>	<p>Dècima. Portal de transparència i publicació en el DOGV</p> <p>Una vegada signat el present conveni marc, les parts signants procediran a publicar el seu text íntegre en el Portal de Transparència de la Generalitat Gva Oberta i en el Portal de Transparència de la Universitat d'Alacant, de conformitat amb el que es disposa en els articles 3 i 21 de la Llei 1/2022, de 13 d'abril, de transparència i bon govern de la Comunitat Valenciana, i en l'article 12 del decret 105/2017, de 28 de juliol, del Consell. Així mateix, seran objecte de publicació els corresponents informes de necessitat i memòries succintes sobre les activitats realitzades en el marc del conveni.</p> <p>Així mateix, de conformitat amb el que es preveu en l'article 20 del Decret 176/2014, de 10 d'octubre, del Consell, que regula els convenis que subscriga la Generalitat i el seu registre, el present conveni marc serà objecte de publicació en el Diari Oficial de la Generalitat Valenciana.</p> <p>Onzena. Naturalesa i jurisdicció</p> <p>Este conveni queda sotmés al règim jurídic dels convenis, previst en el capítol VI del títol preliminar de la Llei 40/2015, d'1 d'octubre, té naturalesa administrativa i li és aplicable el Decret 176/2014, de 10 d'octubre, del Consell, que regula els convenis que subscriga la Generalitat i el seu registre.</p> <p>El present conveni marc queda subjecte a la jurisdicció contenciosa administrativa en les qüestions litigioses que puguen suscitar-se, i serà competent per a conéixer dels litigis derivats d'este el Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana (art. 10.1.g de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, reguladora de la jurisdicció contenciosa administrativa).</p> <p>En estes condicions queda formalitzat el present conveni que, aprovat per les compareixents, signen electrònicamente.</p>
<p>El president de l'ISEACV</p> <p>José Antonio Rovira Jover</p>	<p>La rectora de la Universitat d'Alacant</p> <p>Amparo Navarro Faure</p>